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Abstract (en)
The invention relates to a fitting for coupling a heat exchanger (10) comprising a bundle of pin-shaped tubes (12, 12') connected by hooks and
passing through a plurality of fins (22) as well as an endplate (24). <??>The fitting includes a coupling block (32) equipped with a member (46) for
attaching to the pipe (36) and accommodating a receiving housing (54, 54') for the sealed resting of the or of each end (34, 34') of the tube to be
coupled, as well as fixing means (64) for firmly fixing the coupling block to the endplate of the heat exchanger. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour le raccordement d'un échangeur de chaleur (10) comportant un faisceau de tubes (12,12') en épingle reliés
par des crosses et traversant une multiplicité d'ailettes (22) ainsi qu'une plaque d'extrémité (24). Le dispositif comprend un bloc de raccordement
(32) muni d'un organe de liaison (46) a la tubulure (36) et ménageant un logement de réception (54,54') pour I'emboitement étanche de la ou
chaque extrémité (34,34") du tube a raccorder, ainsi que des moyens de fixation (64) pour solidariser le bloc de raccordement sur la plaque
d'extrémité de I'échangeur de chaleur. <IMAGE>
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